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Geachte heer Soffree, 

U heeft op 12 september jl. een aantal schriftelijke vragen gesteld over het bij- en vlindervriendelijk 
groenonderhoud in de gemeente Ridderkerk. Hieronder treft u onze antwoorden. 

Vraag 1a: Heeft u het betreffende artikel in de Combinatie gelezen? 
Ja, wij hebben het artikel met interesse gelezen. 

Vraag 1 b: Bent u het eens met de inhoud van het artikel? Graag uw antwoord motiveren. 
Het klopt ook dat wij een ander mengsel hebben gebruikt dan is gecommuniceerd. Overigens hebben wij 
hierover meerdere positieve reacties ontvangen. 

Vraag 2a: In hoeverre beschikken de BAR-gemeenten over interne ecologische kennis in de vorm 
van uren deskundigheid? Beschikt de BAR-organisatie over een eigen ecoloog? 
Wij hebben geen ecoloog in dienst, dit is niet haalbaar op onze schaal. Wel hebben wij diverse 
ambtenaren met kennis over ecologie, ecologische processen, Wet natuurbescherming, etc. Wij zijn trots 
op de kennis en de bevlogenheid van onze medewerkers in onze organisatie. Wij maken ook gebruik 
van de kennis en expertise van de Natuurvereniging, leveranciers van zaden en huren bij gelegenheid 
advies in bij een externe ecoloog. 

Vraag 2b: Hoeveel uren ecologische deskundigheid is er de afgelopen drie jaar door de BAR 
gemeenten en specifiek door Ridderkerk extern ingehuurd? Graag in het antwoord een 
uitsplitsing per jaar maken en tussen de BAR-gemeenten en Ridderkerk. 
Hier kunnen we geen gedetailleerd antwoord op geven. Voor het doen van ecologisch onderzoek worden 
gespecialiseerde bureaus ingehuurd. Het is om die reden lastig een uitsplitsing te maken van ingehuurde 
kennis, vaak is het een onderdeel van een lopend project. De schatting van de inhuur op jaarbasis is 
circa € 15.000 euro. 

Vraag 2c: Bent u het met ons eens dat als er meer uren ecologische kennis extern worden 
ingehuurd dan intern beschikbaar is die kennis te weinig verankerd raakt binnen de BAR 
organisatie zelf? Graag uw antwoord motiveren. 
Nee, deze stelling ondersteunen wij niet. Juist door de kennis die wij in de organisatie hebben, zijn wij 
goed in staat de adviezen van externen vakkundig te kunnen beoordelen. Het draait bij het beheer van de 
openbare ruimte niet alleen om ecologie. Ook veiligheid, esthetische waarde, bewonerswensen, overlast 
en landelijke ontwikkelingen zijn beheerbepalende factoren die tevens worden meegenomen bij 
beoordelingen. Wij zijn ervan overtuigd dat binnen onze organisatie voldoende kennis aanwezig is voor 
het onderdeel 'ecologie'. 



Vraag 3a: In de raadsinformatiebrief 'Uitbreiding biodiversiteit openbare ruimte' van 1 februari 
2019 meldt u dat de Natuurvereniging Eiland IJsselmonde concrete tips en aanvullingen heeft 
gegeven om de biodiversiteit in Ridderkerk verder te bevorderen. En dat u deze nader met de 
Natuurvereniging zult bespreken en waar mogelijk meenemen in de uitvoering. Heeft dit overleg 
inmiddels plaatsgevonden? Zo nee, wanneer zal dit alsnog plaatsvinden? 
Recent heeft er een overleg plaatsgevonden en dit zal nog een vervolg krijgen. 

Vraag 3b: Kunt u per tip/aanvulling gemotiveerd aangeven wat hiermee is gedaan of gedaan zal 
worden? Als u dit op dit moment nog niet (volledig) kunt, wilt u de raad hier over dan op een later 
moment door middel van een raadsinformatiebrief informeren? 
Ja, dit komt terug in de Groenvisie Ridderkerk. 

Vraag 4a: Hoe wilt u de komende tijd het ecologisch groenbeheer in Ridderkerk verder 
vormgeven? Maakt het aanplanten van inheemse bloeiende planten hier ook onderdeel vanuit? 
Ja, dit komt ook terug in de Groenvisie Ridderkerk. 

Vraag 4b: Kunt u in het antwoord op de vorige vraag (4a) ook aangeven welke rol de op te stellen 
groenvisie en de wijkbijeenkomsten over dit onderwerp hierbij spelen? 
Wij hebben geconstateerd dat de enquête en de respons in de bijeenkomsten op de visie ons hebben 
gestimuleerd de ingezette weg voort te zetten. 

Vraag 4c: Bent u bereid om voor ecologisch groenbeheer meer tijd en/of middelen vrij te maken? 
Graag uw antwoord motiveren. 
In het kader van de Groenvisie Ridderkerk komen we hier op terug. Sinds de begroting van 2019 is er al 
extra budget beschikbaar. 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te 

Hoogachtend, 

Het college van burgemeester en wet 

mw. A. Attema 


